

FIERI FACIAS DE TERRIS.

Cour de Circuit.—District des Trois Rivières.
Trois-Rivières, à savoir : } CLEOPHAS MAR-
No. 276. } TEL ET AL, De-
mandeurs ; vs JOSEPH RICARD, Défendeur.

Un emplacement situé au village d'Yamachiche, côté sud de la rue Saint-George, connu et désigné comme faisant partie du numéro sept cent quarante-huit (p. 748), des plan et livre de renvoi officiels du cadastre d'enregistrement du comté de Saint-Maurice, pour la paroisse d'Yamachiche, contenant quarante-cinq pieds de front sur quatre-vingt-dix pieds de profondeur ; borné en front par la dite rue, en profondeur à Joseph Carbonneau ou représentants, d'un côté par Pierre Décoteaux, et d'autre côté par Dame Arthur Mineau—avec maison, circonstances et dépendances.

Pour être vendu à la porte de l'église de la paroisse de Sainte-Anne d'Yamachiche, le VINGT-SIXIEME jour de NOVEMBRE prochain, à DIX heures du matin.

CHARLES DUMOULIN,
Bureau du shérif. Shérif.
Trois-Rivières, 22 octobre 1912. 4447-2
[Première publication, 26 octobre 1912].

Proclamations

Canada, }
Province de } F. LANGELIER.
Québec. }
[L. S.]

GEORGE V, par la Grâce de Dieu, Roi du Royaume-Uni de la Grande-Bretagne et d'Irlande, et des possessions britanniques au-delà des mers, Défenseur de la Foi, Empereur des Indes.

A tous ceux à qui ces présentes verront ou elles pourront concerner—SALUT :

PROCLAMATION.

SIR LOMER GOUIN, } ATTENDU que
Procureur-Général. } sur présentation au conseil municipal du comté d'Hochelaga, d'une requête des deux tiers des électeurs municipaux qui sont en même temps propriétaires, habitant un certain territoire y mentionné, situé dans les municipalités du Sault-au-Récollet et de Saint-Léonard de Port Maurice, dans le dit comté, dans Notre Province de Québec, demandant l'érection de ce territoire en municipalité de village, le dit conseil du dit comté d'Hochelaga, a nommé M. Camille Paquet, surintendant spécial, et l'a chargé de visiter le dit territoire, constater le nombre de maisons y bâties et habitées, et de faire rapport sur la dite requête ;

ET ATTENDU que le dit surintendant spécial a fait au dit conseil un rapport mentionnant le nombre de maisons bâties et habitées sur le dit territoire, et la désignation des limites qui, dans son opinion, doivent être données au territoire ci-après plus particulièrement décrit, contenant au moins quarante maisons habitées dans une étendue n'excédant pas soixante arpents en superficie ;

ET ATTENDU que le dit rapport du dit surintendant spécial a été homologué sans amendements par le conseil du susdit comté ;

ET ATTENDU que le lieutenant-gouverneur de Notre Province de Québec, a, par et avec l'avis du Conseil Exécutif de Notre dite Province, approuvé le dit rapport.

A CES CAUSES, en vertu des dispositions du Code Municipal de Notre dite Province, Nous déclarons que le dit territoire, savoir :

Tout le territoire borné comme suit, savoir :
La municipalité du village de Saint-Michel de Laval, dans le comté d'Hochelaga, est composée

FIERI FACIAS DE TERRIS.

Circuit Court.—District of Three Rivers.
Three Rivers, to wit : } CLEOPHAS MARTEL
No. 276. } ET AL. Plaintiffs ; vs
JOSEPH RICARD, Defendant.

An emplacement situate in the village of Yamachiche, south side of Saint George street, known and designated as forming part of the number seven hundred and forty eight (p. 748), of the official plan and book of reference of the registration cadastre of the county of Saint Maurice, for the parish of Yamachiche, containing forty five feet in front by ninety feet in depth ; bounded in front by the said street, in depth by Joseph Carbonneau or representatives, on one side by Pierre Décoteaux, and on the other side by Dame Arthur Mineau—with house, circumstances and dependencies.

To be sold at the church door of the parish of Sainte Anne d'Yamachiche, on the TWENTY SIXTH day of NOVEMBER next, at TEN o'clock in the forenoon.

CHARLES I UMOULIN,
Sheriff's office, Sheriff.
Three Rivers. 22nd October, 1912. 4448
[First published, 26th October, 1912].

Proclamations

Canada }
Province of } F. LANGELIER.
Québec. }
[L. S.]

GEORGE THE FIFTH, by the Grace of God, of the United Kingdom of Great Britain and Ireland and of the British Dominions beyond the Seas, King, Defender of the Faith, Emperor of India.

To all to whom these presents shall come or whom the same may concern—GREETING :

PROCLAMATION.

SIR LOMER GOUIN, } WHEREAS, on
Attorney General. } presentation to the county council of the county of Hochelaga, of a petition from the two-thirds of the municipal electors dwelling in a certain territory therein mentioned, situate in the municipalities of Sault-au-Récollet and Saint Leonard de Port Maurice, in the said county, in Our Province of Quebec, praying for the erection of this territory into a village municipality, the said county council of the said county of Hochelaga, has named Mr. Camille Paquet special superintendent, charged to visit the said territory, to establish the number of houses thereon erected and inhabited, and to report on the said petition ;

AND WHEREAS the said special superintendent has made a report to the said council mentioning the number of houses erected and inhabited on the said territory, and the designation of the limits which, in his opinion, should be assigned to the territory hereinafter more particularly described, containing at least forty inhabited houses in a space not exceeding sixty arpents in extent ;

AND WHEREAS the said report of the said special superintendent has been duly homologated without amendments by the council of the county aforesaid ;

AND WHEREAS the Lieutenant Governor of Our Province of Quebec, has, by and with the advice of the Executive Council of Our said Province, approved the said report.

NOW KNOW YE, that, under the authority of the Municipal Code of Our said Province, We do hereby declare that the said territory, to wit :

All the territory bounded as follows, to wit :
The municipality of the village of Saint-Michel de Laval, in the county of Hochelaga, is composed

d'un démembrement de chacune des municipalités des paroisses du Sault-au-Recollet et de Saint-Léonard de Port-Maurice, et son territoire est formé des lots du cadastre officiel de la paroisse du Sault-au-Recollet, énumérés ci-après :

Nombres 333, 334, 334-1, 335, 336, 337, 338, 339 et ses subdivisions de 1 à 141 inclus, 340, 341, 342, 343 et ses subdivisions de 1 à 1281 inclus, 344 et ses subdivisions de 1 à 20 inclus, 345, 346, 347, 348, 349, 350, 351, 352, 353, 354, 355, 356, 357, 358 et ses subdivisions de 1 à 570 inclus, 359 et ses subdivisions de 1 à 327 inclus, 360, 361, 362, 363, 364, 365, 366, 367, 368, 369, 438, 439, 440, 441, 442 et ses subdivisions de 1 à 720 inclus, 443 et ses subdivisions de 1 à 760 inclus, 443-5, 443-6, 443-7, 443-8, 443-9, 443-10, 443-11, 443-12 et leurs redivisions, 444 et ses subdivisions de 1 à 20 inclus, 445 et ses subdivisions de 1 à 735 inclus, 445-190, 445-191, 445-192, 445-193, 445-194, 445-195, 445-196, 445-197 et leurs redivisions, 446 et ses subdivisions de 1 à 701 inclus, 447, 448, 449, 450, 451, 452, 453, 454, 455, 456, 457, 458, 459, 460, 461, 462, 463, 464, 465, 466, 467, 468, 469, 470, 471, 472, 472-1, 473 et ses subdivisions de 1 à 118 inclus, 474, 474A et ses subdivisions de 1 à 77 inclus.

Comprend aussi le chemin de la Côte Saint-Michel depuis le prolongement de la ligne sud-ouest du lot No 474 jusqu'au prolongement de la ligne nord-est du lot No 438, et la Montée Saint-Michel depuis le prolongement de la ligne sud-est du lot No 473 jusqu'à la ligne sud-est du lot No 126, sera détaché des municipalités du Sault-au-Recollet et de Saint-Léonard de Port-Maurice, et formera une municipalité séparée sous le nom de "La municipalité du village de Saint-Michel de Laval", à partir de ce jour.

Et par les présentes, Nous faisons, constituons, érigeons et déclarons que le dit village de Saint-Michel-de-Laval, forme une municipalité de village, conformément aux dispositions du code municipal de la province de Québec.

De tout ce que dessus tous Nos féaux sujets et tous autres que les présentes peuvent concerner, sont requis de prendre connaissance et de se conduire en conséquence.

EN FOI DE QUOI, Nous avons fait rendre Nos présentes lettres patentes et à icelles apposer le grand sceau de Notre Province de Québec. TÉMOIN : Notre très fidèle et bien-aimé l'honorable SIR FRANÇOIS LANGELIER, Chevalier, lieutenant-gouverneur de Notre province de Québec.

En l'Hôtel du Gouvernement, en Notre cité de Québec, dans Notre dite province de Québec, ce SIXIÈME jour de NOVEMBRE, en l'année mil neuf cent douze de l'ère chrétienne et de Notre règne la troisième année.

Par ordre,

C. J. SIMARD,

4767 Sous-secrétaire de la province.

Canada, }
Province de } F. LANGELIER.
Québec. }

[L. S.]

GEORGE V, par la Grâce de Dieu, Roi du Royaume-Uni de la Grande-Bretagne et d'Irlande et des possessions britanniques au-delà des mers, Défenseur de la Foi, Empereur des Indes,

A tous ceux qui ces présentes verront ou qu'icelles pourront concerner. — SALUT.

PROCLAMATION.

LOMER GOUIN, } ATTENDU qu'en
Procureur-Général. } vertu de la loi 2
Georges V, ch. 82, s. 9, amendant la charte du chemin de fer Québec Central et confirmant une con-

of a dismemberment of each of the municipalities of the parishes of Sault-au-Recollet and of Saint Leonard de Port Maurice, and its territory is composed of the lots of the official cadastre of the parish of Sault-au-Recollet, hereafter enumerated:

Numbers 333, 334, 334 1, 335, 336, 337, 338, 339, and its subdivisions from 1 to 141 inclusive, 340 341, 342, 343, and its subdivisions from 1 to 1281 inclusive, 344 and its subdivisions from 1 to 20 inclusive, 345, 346, 347, 348 349, 350, 351, 352, 353, 354 355 356, 357, 358, and its subdivisions from 1 to 570 inclusive, 359 and its subdivisions from 1 to 327 inclusive, 360 361 362, 363, 364, 365 366, 367, 368, 369, 438, 439, 440, 441, 442, and its subdivisions from 1 to 720 inclusive, 443 and its subdivisions from 1 to 760 inclusive, 443-5, 443 6, 443 7, 443-8, 443 9, 443-10, 443-11, 443-12, and their redivisions, 444 and its subdivisions from 1 to 20 inclusive, 445 and its subdivisions from 1 to 735 inclusive, 445-190 445-191, 445-192 445-193, 445 194, 445-195, 445-196 445-197 and their redivisions, 446 and its subdivisions from 1 to 701 inclusive, 447, 448, 449, 450, 451, 452, 453, 454, 455, 456, 457, 458, 459, 460, 461, 462, 463 464 465, 466, 467, 468, 469, 470, 471, 472, 472-1, 473 and its subdivisions from 1 to 118 inclusive, 474, 474A and its subdivisions from 1 to 77 inclusive.

Comprises also Cote Saint Michel road from the prolongation of the south west line of lot No. 474 to the prolongation of the north east line of lot No. 438, and the "Montée Saint Michel", from the prolongation of south east line of lot No. 473 to the south east line of lot No. 126, be detached from the municipalities of the Sault-au-Recollet and Saint Léonard, de Port Maurice, and shall thenceforth form a separate municipality under the name of the "Municipality of the village of Saint-Michel de Laval", from this day.

And We do hereby make, constitute, erect and declare the said village of Saint-Michel de Laval, a village municipality, pursuant to the provisions of the municipal code of the province of Quebec.

Of all which Our loving subjects and all others whom these presents may concern, are hereby required to take notice and to govern themselves accordingly.

IN TESTIMONY WHEREOF, We have caused these Our Letters to be made Patent, and the Great Seal of Our said Province of Quebec to be hereunto affixed: WITNESS, Our Right Trusty and Well Beloved the Honourable Sir FRANÇOIS LANGELIER, Knight, Lieutenant Governor of Our Province of Quebec.

At Our Government House, in Our city of Quebec, in Our said Province of Quebec, this SIXTH day of NOVEMBER, in the year of Our Lord one thousand nine hundred and twelve, and in the third year of Our Reign.

By command,

C. J. SIMARD,

4768 Deputy Provincial Secretary.

Canada, }
Province of } F. LANGELIER
Québec. }

[L. S.]

GEORGE THE FIFTH, by the Grace of God, of the United Kingdom of Great Britain and Ireland and of the British Dominions beyond the Seas, King, Defender of the Faith, Emperor of India,

To all to whom these presents shall come or whom the same may concern.—GREETING.

PROCLAMATION.

LOMER GOUIN, } WHEREAS that in virtue
Attorney General. } of Art. 2, Geo. V,
ch. 82 sec. 9, amending the charter of the Quebec Central Railway and ratifying a covenant drawn